

Title (en)

WINTER SPORT APPARATUS.

Title (de)

WINTERSPORTGERÄT.

Title (fr)

APPAREIL POUR SPORTS D'HIVER.

Publication

EP 0280693 A1 19880907 (DE)

Application

EP 87904691 A 19870714

Priority

- DE 8619567 U 19860722
- DE 8623016 U 19860828
- DE 8626399 U 19861002

Abstract (en)

[origin: WO8800488A1] To adapt a winter sport apparatus composed of a base board mounted on two runners steered by an appropriate mechanism to different track conditions and slopes, the distance between the base board (12) and the runners (32 and 34) can be modified. When the runners are steered by parallelogram guides, this is done by modifying the opening angle between the two interconnected guides, by shifting the base plates of the parallelogram guides or by some other adjusting mechanism arranged on fastening consoles underneath the base board.

Abstract (fr)

Afin d'adapter un appareil pour sports d'hiver composé d'une planche de base montée sur deux skis dirigés par un mécanisme approprié aux différentes conditions des pistes de ski et à des pentes diverses, l'écart entre la planche de base (12) et les skis (32 et 34) peut être modifié. Lorsque les skis sont dirigés par des guides à suspension par parallèlogramme, l'écart est modifié en modifiant l'angle d'ouverture entre les deux guides interconnectés, en déplaçant les plaques de base des guides à suspension par parallèlogramme ou par un autre mécanisme d'ajustement monté sur des consoles d'attache sous la planche de base.

IPC 1-7

A63C 5/03; B62B 13/06

IPC 8 full level

A63C 5/03 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 5/031 (2013.01); A63C 2203/46 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

WO 8800488 A1 19880128; EP 0280693 A1 19880907

DOCDB simple family (application)

EP 8700383 W 19870714; EP 87904691 A 19870714